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Protokół  nr II/2018 
z Nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Łęka Opatowska 

z dnia 29 listopada 2018 r. 
w sali widowiskowej Urzędu Gminy w Łęce Opatowskiej 

 
 

Przed otwarciem sesji Przewodniczący poinformował, iż zgodnie z nowymi przepisami 
posiedzenie sesji jest nagrywane przez urządzenia audiowizualne.  

 
Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum  
Drugie posiedzenie Rady Gminy w dniu 29 listopada 2018 roku o godz. 12:15 otworzył 
Przewodniczący rady i po powitaniu radnych i gości oświadczył, iż zgodnie z listą  obecności 
aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady 
wynoszącego 15 osób stanowi guorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji.  
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
Ponadto w sesji udział wzięli: 
- Wójt Gminy              - Pan Adam Kopis, 
- Sekretarz Gminy                 - Pani Małgorzata Gąszczak, 
- Skarbnik Gminy                  -  Pani Alina Brząkała, 
- Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska - Pan              
  Tomasz  Jerczyński 
- Kierownik Centrum Usług Wspólnych - Pani Barbara Kulak 
- Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Pani - Aniela Lipińska 
- Radca Prawny – Gabriela Drzazga, 
- inspektor ds. wojskowych i OC – Renata Woźnica         
oraz sołtysi i zaproszeni goście według list obecności stanowiących załącznik nr 2 i 3 do 
niniejszego  protokołu. 
 
Przed przystąpieniem do porządku obrad w związku z brakiem elektronicznego systemu do 
głosowania imiennego wybrano spośród radnych Komisję Skrutacyjną do głosowania imiennego 
w składzie: Tadeusz Osada, Józef Kwaśnik oraz Łukasz Olbrych.  
 
Następnie skład w/w komisji poddano pod głosowanie imienne. 14-stu radnych głosowało „za”, 1 
„wstrzymał się od głosu”.  
   
 Ad. 2  Przyjęcie porządku obrad 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania 

uchwał Rady. 
6. Sprawozdanie z posiedzenia Rady Społecznej SP ZOZ w Kępnie z dnia 25.10.2018 r.  
7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmiany uchwały budżetowej gminy Łęka Opatowska na 2018 rok, 
2) ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Łęka Opatowska, 
3) ustalenia wysokości diet dla radnych, 
4) wyrażenia zgody na bezprzetargowe zbycie nieruchomości,  
5) ustalenia dopłaty do taryfy zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 

odprowadzania ścieków na terenie Gminy Łęka Opatowska, 
6) przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi Siemianice w Gminie Łęka Opatowska, 
7) ustalenia ekwiwalentu pieniężnego dla członków Ochotniczych Straży Pożarnych 

w Gminie Łęka Opatowska. 
8. Informacja Wójta Gminy o podjętych zarządzeniach w sprawie gospodarowania 

nieruchomościami.   
9. Interpelacje i zapytania radnych. 
10. Wolne wnioski i informacje. 
11. Zakończenie obrad II Sesji Rady Gminy. 
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Następnie Przewodniczący obrad spytał czy ktoś ma jakieś uwagi do proponowanego porządku 
obrad. 
 
Głos zabrał Wójt Gminy, który poprosił o wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 7 jako 
podpunkt 4 uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawę 
podatku rolnego na obszarze gminy Łęka Opatowska oraz poprosił o wprowadzenie 
oświadczenia w sprawie wyrażenia stanowiska dot. wariantu przebiegu drogi S11 w punkcie 9. 
 
Idąc dalej, poddano pod głosowanie imienne wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały 
w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawę podatku rolnego na 
obszarze gminy Łęka Opatowska. 
 
Wyczytywani w kolejności alfabetycznej radni zagłosowali imiennie wyrażając się 15 głosami 
„za”, wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny 
skupu żyta przyjmowanej jako podstawę podatku rolnego na obszarze gminy Łęka Opatowska. 
 
Idąc dalej poddano pod głosowanie imienne wprowadzenie do porządku obrad Oświadczenia  
w sprawie wyrażenia stanowiska dot. wariantu przebiegu drogi S11.  
 
Wyczytywani w kolejności alfabetycznej radni zagłosowali imiennie wyrażając się 15 głosami „za”, 
wprowadzeniem do porządku obrad Oświadczenia w sprawie wyrażenia stanowiska dot. wariantu 
przebiegu drogi S11.  
 
W tym momencie o godz. 12.30 salę posiedzeń opuścił Radny Skotnik. 
 
Idąc dalej poddano pod głosowanie imienne przyjęcie całego porządku obrad  
wraz z naniesionymi  zmianami. 
 
Wyczytywani w kolejności alfabetycznej radni zagłosowali imiennie wyrażając się 14 - ma głosami 
„za”  przyjęciem całego porządku obrad wraz z naniesionymi  zmianami. 
 
Ustalony porządek obrad po zmianach:  
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania 

uchwał Rady. 
6. Sprawozdanie z posiedzenia Rady Społecznej SP ZOZ w Kępnie z dnia 25.10.2018 r.  
7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmiany uchwały budżetowej gminy Łęka Opatowska na 2018 rok, 
2) ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Łęka Opatowska, 
3) ustalenia wysokości diet dla radnych, 
4) obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawę podatku rolnego 

na obszarze gminy Łęka Opatowska 
5) wyrażenia zgody na bezprzetargowe zbycie nieruchomości,  
6) ustalenia dopłaty do taryfy zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 

odprowadzania ścieków na terenie Gminy Łęka Opatowska, 
7) przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi Siemianice w Gminie Łęka Opatowska, 
8) ustalenia ekwiwalentu pieniężnego dla członków Ochotniczych Straży Pożarnych 

w Gminie Łęka Opatowska. 
8. Informacja Wójta Gminy o podjętych zarządzeniach w sprawie gospodarowania 

nieruchomościami.   
9. Oświadczenie w sprawie wyrażenia stanowiska dot. wariantu przebiegu drogi S11. 
10. Interpelacje i zapytania radnych. 
11. Wolne wnioski i informacje. 
12. Zakończenie obrad II Sesji Rady Gminy. 
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W tym momencie o godz. 12.35 wrócił Radny Skotnik. 
 
Idąc dalej głos zabrał Radny Powiatowy D. Gąszczak, który spytał czy ktoś z Państwa Radnych 
ma jakieś przygotowane zapytania do Jego osoby ponieważ ma dzisiaj również posiedzenie 
Rady Powiatu i zaraz będzie musiał opuścić posiedzenie.  
 
Głos zabrał Wójt Gminy, który poprosił Radnego Powiatowego o pozytywne załatwienie prośby 
mieszkańców Biadaszek w kwestii wykonania zjazdu z drogi  Biadaszki – Donaborów.   
 
Następnie głos zabrał Radny Bartosik, który spytał odnośnie drogi na ulicy Brukowej czy jest już 
oddana po remoncie?  ponieważ jest osiem studzienek źle wykonanych. 
 
Radny Powiatowy D. Gąszczak odpowiedział, iż droga jeszcze nie jest oddana, prace jeszcze 
trwają. 
 
Wobec braku pytań i uwag Radny Powiatowy - D. Gąszczak, życzył owocnych obrad i opuścił 
salę posiedzeń. 
   

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
  
Przewodniczący Rady Gminy zaproponował przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji bez 
uprzedniego czytania. Protokół z I sesji był dostępny w biurze rady oraz był wyłożony do wglądu 
przed sesją. Przewodniczący Rady spytał czy ktoś z radnych ma uwagi do protokołu lub prosi  
o odczytanie fragmentu protokołu. Nikt nie zabrał głosu. W związku z powyższym 
Przewodniczący Rady przystąpił do przegłosowania w/w protokołu. 
 
Idąc dalej poddano pod głosowanie przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
Wyczytywani w kolejności alfabetycznej radni zagłosowali imiennie wyrażając się 15 głosami „za” 
przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji. 
 
Ad. 4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym. 

 
Głos zabrał Przewodniczący Rady, który przedstawił informację o działaniach w okresie 
międzysesyjnym, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący przeszedł do następnego punktu porządku obrad.  
 
Ad. 5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza  
z wykonania uchwał Rady. 

 
Zgodnie z paragrafem 38 Statutu Gminy Łęka Opatowska Wójt złożył sprawozdanie za okres od  
22.11.2018 r. do 29.11.2018 r., które stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący przeszedł do następnego punktu porządku obrad.  
 
Ad. 6. Sprawozdanie z posiedzenia Rady Społecznej SP ZOZ w Kępnie z dnia 25.10.2018 r. 
 
Głos zabrał Przedstawiciel Gminy Łęka Opatowska w Radzie Społecznej SP ZOZ w Kępnie – 
Leszek Zalewski, który przedstawił  sprawozdanie z ostatniego posiedzenia z dnia 25.10.2018 r., 
które stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Idąc dalej głos zabrał Wójt Gminy, który serdecznie podziękował za pracę, współpracę P. 
Zalewskiemu jak i deklarację co do tego, że póki nie znajdzie się zastępstwo to mieszkańcy 
Gminy Łęka Opatowska mają zapewnioną podstawową opiekę zdrowotną. Odnośnie 
funkcjonowania Ośrodka Zdrowia w Opatowie w dniu jutrzejszym tj. 20 listopada odbędzie się 
spotkanie informacyjne gdzie będą wyjaśnione kwestie dot. funkcjonowania. Jako gospodarz 
zapytam o sprawy które dzisiaj były przez Pana Zalewskiego przytoczone. 
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  Ad. 7. Podjęcie uchwał w sprawie: 
W tym punkcie obrad radni rozpatrzyli następujące projekty uchwał: 
 

1) Nr II/9/2018 w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Łęka Opatowska na 2018 
rok, 
 

Głos zabrała Skarbnik Gminy, która omówiła zmiany budżetowe, które stanowią załącznik do 
niniejszego protokołu.  

 
Następnie wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały. 
 
Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 15-stu radnych uczestniczących  
w posiedzeniu – 15 głosami „za” w głosowaniu imiennym podjęła uchwałę Nr II/9/2018 w 
sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Łęka Opatowska na 2018 rok, 
 

2) Nr II/10/2018 w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Łęka Opatowska, 
 
Głos zabrała Sekretarz Gminy, która przedstawiła, iż ustalenie wynagrodzenia Wójta Gminy Łęka 
Opatowska jest niezbędne ze względu na rozpoczęcie nowej kadencji po wyborach. VII Kadencja 
rady jak i wójta kończyła się 16 listopada jednak wójt pełni swoje obowiązki do czasu objęcia 
obowiązków przez nowo wybranego wójta. W Gminie Łęka Opatowska to nastąpiło 22 listopada 
br. Pomimo, że na stanowisku pozostała ta sama osoba stosunek pracy Wójta poprzedniej 
kadencji kończy się 22 listopada a od tego dnia nastąpiło nawiązanie stosunku pracy wójta nowej 
kadencji. W związku z powyższym jest konieczność podjęcia uchwały w sprawie ustalenia 
wynagrodzenia. Projekt został omówiony na posiedzeniu komisji i wstępne stanowisko rady jest 
wypracowane. Następnie Sekretarz Gminy poprosiła o podjęcie stosownej uchwały aby móc 
dopełnić obowiązków pracowniczych.   
 
Idąc dalej głos zabrał Radny M. Sroka, który przedstawił propozycję radnych wypracowaną na 
posiedzeniu wspólnym komisji stałych rady gminy z dnia 22.11.2018 r. tj: 
 
1) wynagrodzenie zasadnicze - 4700,00 zł. 
2) dodatek funkcyjny - 1800,00 zł. 
3) dodatek specjalny - 38% łącznie wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego - 2470,00 
zł. 
 
Wobec braku innych propozycji i uwag odczytano projekt uchwały.  
 
Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 15-stu radnych uczestniczących  
w posiedzeniu – 15 głosami „za” w głosowaniu imiennym podjęła uchwałę  
Nr II/10/2018 w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Łęka Opatowska, 
 
 

3) Nr II/11/2018 w sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych. 
 
Głos zabrał Radny M. Pacyna, który zaproponował podwyższenie stawek diet: 
1) dla radnych w wysokości 500,00 zł. 
2) dla Przewodniczących komisji Rady Gminy w wysokości 600,00 zł. 
3) dla Przewodniczącego Rady Gminy w wysokości 1300,00 zł. 
4) dla zastępcy Przewodniczącego Rady Gminy w wysokości 600,00 zł. 
 
Następnie głos zabrał Radny Jeziorny , który zaproponował pozostawienie stawek na takim 
samym poziomie.  
 
Idąc dalej Przewodniczący Rady  poprosił o przygotowanie odpowiednich kart do głosowania 
dla dwóch propozycji. 
 
Następnie  głos zabrała Radca Prawny – G. Drzazga, która wyjaśniła iż propozycja o podwyżce 
jest propozycją najdalej idącą czyli głosujemy w pierwszej kolejności propozycję o podwyżce 
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jeżeli zostanie przegłosowana większością głosów, II propozycja nie będzie poddana  
pod głosowanie. 
     
W tym momencie o godz. 13.57 Przewodniczący Rady ogłosił 10-cio minutową przerwę.  
Po przerwie o  godz. 14.15 wznowiono obrady. 
 
Po przerwie Przewodniczący przytoczył zapis Statutu dot. głosowania nad kilkoma propozycjami. 
Następnie przystąpiono do głosowania imiennego nad propozycją najdalej idącą o podwyżce czyli 
propozycją Radnego M. Pacyny.  

 
Wyczytywani w kolejności alfabetycznej radni zagłosowali imiennie wyrażając się 14 - ma głosami 
„za” , 1 „przeciw” propozycji o podwyżce diet. 

 
Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 15 stu radnych uczestniczących  
w posiedzeniu – 14 głosami „za”, 1 „przeciw” w głosowaniu imiennym podjęła uchwałę Nr 
II/11/2018 w sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych. 
 

4) Nr II/12/2018 w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako 
podstawę podatku rolnego na obszarze gminy Łęka Opatowska 

 
Głos zabrał, Wójt Gminy, który poprosił na początku sesji o wprowadzenie w/w projektu uchwały 
do porządku obrad, w związku z inną propozycją wynikającą z komunikatu GUS która na 2019 
rok przewiduje kwotę 54,36 zł.  a propozycją ustaloną na posiedzeniach komisji rady gdzie 
wspólnie ustalono obniżenie kwoty do stawki 52,49.  Na każde obniżenie stawki wymagana jest 
zgoda i akceptacja Wielkopolskiej Izby Rolniczej i taka zgoda do urzędu wpłynęła. Wobec czego 
Wójt zawnioskował o  podjęcie stosownej uchwały rady Gminy aby mogła z dniem 1 stycznia 
wejść w życie.  
Następnie Wójt odniósł się w kwestii pozostałych podatków, iż zgodnie z ustaleniami na 
posiedzeniach komisji  rady wysokości innych podatków pozostaną tak jak dotychczas od pięciu 
lat  bez zmian.  
 
Idąc dalej Przewodniczący spytał czy wymagana opinia jest? 
 
Wójt Gminy odpowiedział – tak. 
 
Następnie wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały. 
 
Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 15-stu radnych uczestniczących  
w posiedzeniu – 15 głosami „za” w głosowaniu imiennym podjęła uchwałę Nr II/12/2018  
w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawę podatku 
rolnego na obszarze gminy Łęka Opatowska. 
 

5) Nr II/13/2018 w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe zbycie nieruchomości  
 

Wójt Gminy zabrał głos: sprawa dotyczy wyodrębnienia kawałka działki w sołectwie Piaski. 
Następnie odczytał uzasadnienie do uchwały: „Osoba fizyczna będąca właścicielem 
nieruchomości położonych w bezpośrednim sąsiedztwie działki będącej przedmiotem uchwały 
złożyli wnioski  
o wykup w trybie bezprzetargowym. Przedmiotowa działka stanowi nieużytek, posiada 
powierzchnię 2274 m2. Zagospodarowanie nieruchomości w sposób inny niż sprzedaż w celu 
poprawy warunków zagospodarowania nieruchomości przyległych nie jest możliwe. 
Zgodnie z art. 37 ust. 2 pkt 6 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997r. o gospodarce nieruchomościami 
nieruchomość jest zbywana w drodze bezprzetargowej, jeżeli przedmiotem zbycia jest 
nieruchomość lub jej część, jeśli mogą poprawić warunki zagospodarowania nieruchomości 
przyległej. Do przeznaczenia nieruchomości do zbycia uprawniona jest Rada Gminy. Cena 
nieruchomości zostanie określona na podstawie art 67 ust. 3a ustawy z dnia 21 sierpnia 1997r. o 
gospodarce nieruchomościami. Stąd podjęcie uchwały w proponowanym kształcie znajduje w 
pełni uzasadnienie”.  
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Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 15-stu radnych uczestniczących  
w posiedzeniu – 15 głosami „za” w głosowaniu imiennym podjęła uchwałę Nr II/13/2018 w 
sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe zbycie nieruchomości  
 
 

6) Nr II/14/2018 w sprawie ustalenia dopłaty do taryfy zbiorowego zaopatrzenia w wodę 
i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie Gminy Łęka Opatowska, 
 

Głos zabrał Wójt Gminy, który przedstawił, iż zgodnie z ustawą z dnia 7 czerwca 2001r. o 
zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym odprowadzaniu ścieków Rada Gminy może podjąć 
uchwałę o dopłacie do jednej, wybranych lub wszystkich taryfowych grup odbiorców usług. 
Projekt w/w uchwały dotyczy dopłat do wszystkich taryfowych grup odbiorców usług w celu 
zmniejszenia cen dla odbiorców, oraz w związku z dużymi kosztami ścieków skalkulowanych w 
taryfie zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków. Na tę chwilę 
wyróżniamy niżej wymienione dopłaty:  
- 10,66zł. netto + Vat 
- 10,64zł. netto + Vat 
- 7,92zł. netto + Vat. 
 

Następnie wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały. 
 
Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 15-stu radnych uczestniczących  
w posiedzeniu – 15 głosami „za” w głosowaniu imiennym podjęła uchwałę Nr II/14/2018  
w sprawie ustalenia dopłaty do taryfy zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 
odprowadzania ścieków na terenie Gminy Łęka Opatowska. 
 

7) Nr II/15/2018 w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi Siemianice  
w Gminie Łęka Opatowska, 

 
Głos zabrał Wójt Gminy, który przedstawił: „Sołectwo SIEMIANICE jest uczestnikiem programu 
„Wielkopolska Odnowa Wsi 2013 -2020”.Opracowanie SSR zostało współfinansowane przez 
Samorząd Województwa Wielkopolskiego w ramach konkursu „Nasza wieś, naszą wspólną 
sprawą (2018) – VI edycja”. Zadanie pt.: "Sołecka Strategia Rozwoju na krańcach 
Wielkopolski” realizowane przez Stowarzyszenie Wrota Wielkopolski. 
„Sołecka Strategia Rozwoju Wsi Siemianice” została opracowana przez certyfikowanych 
moderatorów odnowy wsi wraz z Panią Sołtys, Radą sołecką i mieszkańcami Siemianic za co 
bardzo dziękuję.  Dokument powstał według metodologii określonej przez Urząd Marszałkowski 
Województwa Wielkopolskiego.  
Sołecka Strategia Rozwoju Wsi Siemianice została przyjęta Uchwałą Zebrania Wiejskiego nr 
5/2018 z dnia 14.11.2018 r. 
Gmina Łęka Opatowska przystępując do Programu „Wielkopolska Odnowy Wsi” zobowiązała się 
w miarę możliwości wspierać i promować działania sołectw uczestniczących w Programie. 
Podjęcie przez Radę Gminy Łęka Opatowska niniejszej uchwały umożliwi sołectwu SIEMIANICE 
pozyskanie większej ilości punktów w konkursach, a zarazem większej kwoty dofinansowania 
projektów realizowanych w tym sołectwie. Trzy sołectwa: Zmyślona  Słupska, Kuźnica  i Szalonka 
nie mają takiej strategii i trzeba zrobić wszystko aby takie strategie rozwoju powstały”.  
 
Idąc dalej głos zabrała Sołtys wsi Siemianice która podziękowała wszystkim którzy przyczynili 
się do powstania tej strategii szczególnie – P. Karolinie Goj oraz Wójtowi Gminy.  
 
Następnie wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały. 
 
Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 15-stu radnych uczestniczących  
w posiedzeniu – 15 głosami „za” w głosowaniu imiennym podjęła uchwałę Nr II/15/2018  
w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi Siemianice w Gminie Łęka Opatowska. 
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8) Nr II/16/2018 w sprawie ustalenia ekwiwalentu pieniężnego dla członków 
Ochotniczych Straży Pożarnych w Gminie Łęka Opatowska. 

 
Głos zabrała Skarbnik Gminy, która wyjaśniła, iż w związku z uchyleniem przez Wojewodę 
uchwały w sprawie ustalenia ekwiwalentu pieniężnego dla członków Ochotniczych Straży 
Pożarnych w Gminie Łęka Opatowska z dnia 28 września z powodu braku zapisu końcowego: 
„Uchwała wchodzi w życie 14 dni po ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym Województwa 
Wielkopolskiego” na chwilę obecną obowiązują stare stawki ekwiwalentu. Poprzednia Rada na 
wniosek strażaków przegłosowała podwyżki za udział strażaków  w szkoleniach  pożarniczych 
na kwotę 15 zł. za godzinę. Dzisiejszy projekt uchwały jest taki sam jak we wrześniu tylko 
uzupełniony w wymagany zapis publikacji.    
 
Następnie wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały. 
 
Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 15-stu radnych uczestniczących  
w posiedzeniu – 15 głosami „za” w głosowaniu imiennym podjęła uchwałę Nr II/16/2018 w 
sprawie ustalenia ekwiwalentu pieniężnego dla członków Ochotniczych Straży Pożarnych 
w Gminie Łęka Opatowska. 
 
Ad. 8. Informacja Wójta Gminy o podjętych zarządzeniach w sprawie gospodarowania 
nieruchomościami.   
 
Głos zabrał Wójt Gminy, który przedstawił informację o podjętych zarządzeniach w sprawie 
gospodarowania nieruchomościami, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
W tym momencie o godz. 14:56 ogłoszono 
 
Po przerwie o godz. 15:02 wznowiono obrady. 
 
Ad. 9. Oświadczenie w sprawie wyrażenia stanowiska dot. wariantu przebiegu drogi S11. 
 
Wójt Gminy zabrał głos i przedstawił, iż wnioskował do Rady Gminy o wyrażenie stanowiska w 
sprawie przebiegu trasy S 11 jak i kwestii zjazdu co może mieć istotny wpływ na kwestie związane 
z przyszłością gminy. Dwa lata temu było już jedno stanowisko Rady Gminy wyrażone – wzdłuż 
torów kolejowych. Długie dyskusje na wcześniejszych komisjach  potwierdzają , że jest to sprawa 
bardzo ważna, która możliwie, że w ostatecznym rozrachunku nie będzie zależna od nas od 
mieszkańców. Jako mieszkaniec gminy jak i Wójt stoję na stanowisku aby ingerencja w zabudowę 
mieszkaniową na terenie Gminy Łęka Opatowska była żadna,  aby nie było wyburzeń domów, 
firm, żeby nie było ingerencji w strukturę tego co istnieje, czego ludzie dorabiali się przez lata. 
Wiadomo, że jeżeli nie będzie możliwości tego ominąć mogą zdarzyć się pojedyncze przypadki. 
Odnośnie kwestii zjazdu nie chciałbym, aby zamykała perspektywę rozwoju a wręcz tylko i 
wyłącznie służyła rozwojowi i polepszeniu. O usytuowaniu w dniu dzisiejszym nie będziemy 
polemizować ważne jest, żeby zjazd na terenie gminy by. W kwestii korytarza tak jak wcześniej 
rozmawiano jestem za połączeniem linii żółtej z niebieską w jak najdłuższych odcinkach prostych 
jak najbliżej torów kolejowych i tak jak to zgodnie z technicznymi wymogami może być wykonane 
i zaprojektowane, aby nie dzieliło pól rolników, ani żeby nie utrudniało transportu na tych 
przestrzeniach.  
 
Idąc dalej głos zabrał Radny Jeziorny, który zaproponował odrzucenie wariantu czerwonego  
i zielonego w związku z wywołaniem dużych kontrowersji podczas zwołanych zebrań wiejskich  
w sołectwach, których warianty przebiegu drogi S11 ich najbardziej dotyczą a zajęciem się linią 
najmniej ingerującą w miejscowość Zmyślona Słupska żółtą łącząca się z linią niebieską lub żółta 
z połączeniem zielonej z pewnymi modernizacjami.  
  
Następnie głos zabrał Radny Skotnik, który zwrócił uwagę, że nie będziemy powtarzać całej 
dyskusji z posiedzeń komisji bo to mija się z celem. 
Przewodniczący Rady wyjaśnił, iż jeżeli nic się nie zmieniło od komisji to nie trzeba wszystkiego 
powtarzać. Jeżeli nie będzie nowych uwag i wniosków to jest przygotowany projekt oświadczenia, 
które jako radni poprzez głosowanie przyjmiemy i przekażemy do GDDiA w Opolu oraz firmy 
projektowej TRAKT. 
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Następnie wobec braku pytań i uwag o godz. 15.10 ogłoszono kilkuminutową przerwę w celu 
przygotowania ostatecznej wersji oświadczenia.  
 
Po przerwie o godz. 15.15 wznowiono obrady odczytano projekt oświadczenia, które stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Następnie  głos zabrał Radny Jeziorny, który zwrócił uwagę na błąd, iż miało być częściowe 
połączenie wariantu żółtego z niebieskim a nie odwrotnie, jest to znacząca różnica. 
 
Jako kolejny głos zabrał Radny Skotnik, który również zwrócił uwagę, iż tak było ustalone 
wariant żółty połączony z niebieskim. 
 
Idąc dalej Przewodniczący Rady poinformował, iż na konsultacjach było mówione, że na każdy 
wniosek będzie wysłana odpowiedź.  
 
Następnie Wójt gminy, zwrócił uwagę, iż jeśli jest kilku radnych chętnych mogą zawieźć te 
oświadczenie osobiście jako delegacja i poprosić o ustosunkowanie się do zajętego stanowiska.  
 
Przewodniczący Rady odpowiedział , iż oświadczenie zostanie wysłane pocztą a później 
skontaktuje się z adresatami i jak będzie potrzeba ustali spotkanie.  
 
Następnie głos zabrała Radca Prawny która wyjaśniła, iż przy podejmowaniu oświadczeń 
zgodnie ze Statutem Gminy stosujemy taką samą procedurę głosowania jak przy podejmowaniu 
uchwał.  
 
Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 15-stu radnych uczestniczących w posiedzeniu  
– 13 głosami „za”, 2 głosami „wstrzymującymi się” w głosowaniu imiennym podjęła 
oświadczenie Nr II/1/2018 w sprawie wyrażenia stanowiska dot. wariantu przebiegu drogi 
S11. 
 
Ad. 10. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Brak interpelacji. 
 
Ad. 11. Wolne wnioski i informacje. 
 
Przewodniczący Rady poinformował o składaniu przez radnych oświadczeń majątkowych  
w terminie 30 dni od złożenia ślubowania. 
 
Następnie poinformował o organizowanych przez Stowarzyszenie Młodych Wielkopolan  
w Gnieźnie - Regionalnych Zawodach Tenisa Stołowego, które odbędą się 8 grudnia 2018 r.  
o godz. 10.00 w Niechanowie. W zawodach mogą uczestniczyć sołtysi, członkowie rad sołeckich, 
przewodniczących rad osiedli i członków rad osiedli. Zgłoszenia należy kierować w terminie do 
04.12.2018 r.  

Idąc dalej głos zabrał Wójt Gminy który poinformował o przekazaniu w dniu 30.11.2018 r. w sali 
widowiskowej UG przedstawicielom dziewięciu jednostek ochotniczych straży pożarnych z terenu 
Gminy Łęka Opatowska sprzętu i urządzeń ratownictwa zakupionych w ramach realizacji zadania 
współfinansowanego ze środków Funduszu Pomocy Pokrzywdzonym oraz Pomocy 
Postpenitencjarnej – Funduszu Sprawiedliwości. 

Idąc dalej Wójt przekazał, iż cieszy się z warunków pogodowych, ponieważ prace na terenie 
gminy cały czas trwają.  Na następne posiedzenie zostanie przygotowane zestawienie umów  
wszystkich spraw dot. inwestycji. 

Następnie mieszkaniec Marianki Siemieńskiej – M.Górecki podziękował wszystkim osobom, które 
w mniejszym lub większym stopniu przyczynili się do odrzucenia wariantu przebiegu trasy S11 – 
czerwonego. Zebrano do tej pory przeszło 476 głosów przeciw czerwonemu wariantowi w różnej 
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formie i pisemnej i internetowej. Petycja internetowa wciąż funkcjonuje można się dołączyć.  
Idąc dalej Radny Górecki spytał czy znane jest stanowisko Byczyny?  

Wójt Gminy odpowiedział, iż na tę chwilę oficjalnego stanowiska władz Byczyny nie zna, wie tylko 
o pewnym przekazie, ale nie udzieli dzisiaj na to pytanie konkretnej odpowiedzi. 

Następnie Wójt Gminy podziękował Radnym Gminy Łęka Opatowska za zajęcie na Jego wniosek 
stanowiska  w sprawie drogi S11. Powiedział, iż zdaje sobie sprawę, że wszystkich mieszkańców 
gminy to stanowisko nie zadawala. Następnie spytał Radnego Góreckiego na jakiej stronie można 
składać tą internetową petycję? 

Radny Górecki odpowiedział, iż jest to zatytułowane: „Ochrona Starej Buczyny w Rakowie”. 

Następnie Radny Górecki wyraził negatywną opinię co do podwyżek diet radnych oraz 
zaproponował aby potrącać dietę  za każdą nieobecność radnego na posiedzeniach również tą 
usprawiedliwioną co zmotywuje i zmobilizuje radnego do uczestniczenia w obradach posiedzeń. 

Przewodniczący Rady podziękował za opinię i powiedział, iż zdaje sobie sprawę, iż uwag będzie 
na pewno dużo, ale to Rada Gminy podejmuje uchwały i jak będą wnioski i konieczność nad 
tematem zmian diet ponownie się pochyli.  

Idąc dalej Pan Górecki powiedział, iż szkoda, że nie może podziękować Radnemu miejscowości 
Raków P. Pacynie za brak sprzeciwu wobec wariantowi czerwonemu. Bardzo jest mu przykro.  

Radny Pacyna odpowiedział, iż każdy ma prawo mieć swoje zdanie. 

Następnie Radny Górecki odpowiedział, ale Pan reprezentuje mieszkańców Rakowa. 

Idąc dalej Przewodniczący Rady zwrócił uwagę, iż stanowisko rady w sprawie przebiegu drogi 
S11 zostało podjęte.  

Ad. 12. Zakończenie obrad II sesji Rady Gminy. 
  

W związku z tym, że wyczerpał się porządek obrad Przewodniczący  Rady wobec zrealizowanego 
porządku obrad o  godz.15.35  zamknął obrady II Nadzwyczajnej sesji Rady Gminy.  
 
 
 
Protokółowała                                                                                               Przewodniczący Rady 
/-/Renata Woźnica             /-/Michał Jerczyński  
 


